
 

 

 

Zápisnica č. 1/2024 

zo zasadnutia Komisie sociálnych vecí, zdravotníctva a školstva  

pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Bratislava-Vajnory, 
konaného na Miestnom úrade mestskej časti Bratislava-Vajnory 

dňa 13.02.2024 

 

 

 

Program: 

 

Návrh programu: 

1. Otvorenie 

2. Štatút hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy v znení dodatkov č. 1 až 25  

3. Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Mestskej časti Bratislava – 

Vajnory programovacie obdobie 2023 – 2032  

4. Informácia o poskytnutých jednorazových finančných výpomociach  

5. Rôzne 

 

Prítomní: Soňa Molnárová, Jana Besedová, Andrea Vajdová, Mária Horváthová, 

Iveta Izakovičová, Martina Reháková, Tibor Kráľ, Jana Grebečiová 

 

Neprítomní:       Marcela Virágová, Ján Krištofič 

 

1. Otvorenie 

 

Zasadnutie zahájila Ing. Soňa Molnárová a oboznámila členov komisie s programom 

zasadnutia.   

 

2. Štatút hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy v znení dodatkov č. 1 až 25  

 

P. Molnárová oboznámila členov komisie o navrhovaných zmenách v Štatúte hlavného mesta 

Slovenskej republiky Bratislavy v znení dodatkov č. 1 až 25, a zaslaných pripomienkach za MČ 

Vajnory. 



Komisia sociálnych vecí, zdravotníctva a školstva odporúča  miestnemu zastupiteľstvu 

prerokovať Štatút hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy v znení dodatkov č. 1 až 25. 

Hlasovanie: Za – 8  Proti – 0 

 

3. Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Mestskej časti Bratislava – 

Vajnory programovacie obdobie 2023 – 2032  

 

P. Molnárová oboznámila členov komisie s Programom hospodárskeho rozvoja a sociálneho 

rozvoja Mestskej časti Bratislava – Vajnory za programovacie obdobie 2023 – 2032, zdôraznila 

nutnosť daného programu z dôvodu čerpania možných grantov z EÚ v budúcnosti. Pani Mária 

Horváthová požiadala o doplnenie spolku – Združenie kresťanských seniorov Slovenska, klub 

Vajnory do Programu. Komisia sociálnych vecí, zdravotníctva a školstva odporúča  miestnemu 

zastupiteľstvu prerokovať Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Mestskej časti 

Bratislava – Vajnory za programovacie obdobie 2023 – 2032. 

Hlasovanie: Za – 8  Proti – 0 

 

4. Informácia o poskytnutých jednorazových finančných výpomociach  

 

Tajomníčka komisie informovala o štyroch žiadostiach o jednorazové finančné príspevky 

a siedmych žiadostiach o jednorazové finančné príspevky pri narodení dieťaťa od posledného 

zasadnutia komisie.  

 

5. Rôzne 

 

 

P. Molnárová informovala členov komisie, že momentálne máme tri systemizované miesta pre 

opatrovateľky, žiaľ v januári nám skončila pracovný pomer posledná opatrovateľka zo 

zdravotných dôvodov, t.j. aktuálne sú všetky tri pracovné miesta voľné, budú zverejnené 

pracovné ponuky a bude prebiehať výberové konanie v prípade uchádzačov o pracovné miesta. 

Momentálne sa o našich seniorov odkázaných na poskytovanie sociálnej služby – 

Opatrovateľská služba stará neverejný poskytovateľ, spoločnosť Opatríme Vás n.o., s ktorou 

má mestská časť uzatvorenú zmluvu. Za január 2024 spoločnosť Opatríme Vás n.o. fakturovala 

mestskej časti za opatrovanie 8 seniorov sumu 10 821,05€ /11,14 € na hodinu opatrovania 

seniora/ v zmysle uzatvorenej zmluvy na obdobie 01.01.2024 až 31.03.2024. Spoločnosť 

Opatríme Vás n.o. informovala mestskú časť, že približne koncom marca 2024 by mal byť 

poskytnutý grant zo strany štátu, následne bude uzatvorený dodatok k zmluve s upravenou 

sumou za opatrovanie. Keďže v období februára 2024 pribudnú na opatrovanie ďalší dvaja 

záujemcovia o opatrovateľskú službu a mestská časť má vytvorenú rozpočtovú kapitolu na rok 

2024 vo výške 55 000€, bude zjavne nutné upraviť rozpočet a možno navýšiť doplatok pre 

prijímateľa sociálnej služby, ktorý je od 1.1.2024 vo výške 1,50 € na hodinu opatrovania. 

P. Molnárová informovala členov komisie o prebiehajúcej kolaudácii a prebiehajúcom 

výberom konaní na vybavenie zariadenia pre seniorov, následne potrebou zaradiť zariadenie do 

siete poskytovateľov sociálnych služieb prostredníctvom podania žiadosti s prílohami na BSK.  



Koncom roka bude riešené personálne obsadenie zariadenia, pravdepodobné obsadenie prvými 

klientami sa odhaduje na január 2025. 

 

P. Kráľ informoval členov komisie o pozastavení stravovania žiakov druhého stupňa v týždni 

od 12.2.2024 až 16.02.2024 z dôvodu vysokej chorobnosti zamestnancov kuchyne /tri 

zamestnankyne sú PN/. Od 19.02.2024 bude stravovanie žiakov druhého stupňa zabezpečené. 

 

P. Kráľ informoval členov komisie o potrebe riešenia personálnych problémov, ktoré nastanú 

pravdepodobne od školského roka 2024/2025, keďže dve zamestnankyne budú v tom období 

končiť pracovný pomer vzhľadom na dôchodkový vek a nájsť nových učiteľov je obrovský 

problém kvôli nízkemu záujmu zo strany učiteľov, napriek možnosti nájomného bytu. Ponuka 

voľných pracovných miest je stále zverejnená na pracovných portáloch a opakovane sa 

predlžuje. 

 

P. Kráľ informoval členov komisie o možnosti otvorenia úvodného ročníka pre deti s narušenou 

komunikačnou schopnosťou. O ich umiestnení do predmetnej triedy bude rozhodovať Centrum 

pedagogicko – psychologického poradenstva a prevencie, nie rodič dieťaťa.  
 

P. Kráľ informoval o aktuálnom probléme na škole so žuvacím tabakom, rodičia detí, u ktorých 

bola predmetná návyková látka nájdená, boli predvolaní do školy a bola o tom upovedomená 

polícia aj sociálna kuratela a psychológ. 

 

P. Kráľ v zmysle návrhu do participatívneho rozpočtu uviedol dva návrhy: 

- vybudovanie prístrešku pred školou 

- vybudovanie prístrešku nad chodníkom do jedálne, aby deti chodili do jedálne zo školy 

„suchou nohou“ v prípade nepriaznivého počasia 

 

P. Vajdová informovala členov komisie o potrebe riešenia personálnych problémov, ktoré 

nastanú pravdepodobne od školského roka 2024/2025, chýbajú dve učiteľky materskej školy, 

k septembru 2025 to budú už tri učiteľky. Uviedla potrebu úpravy VZN 2/2021 o Prijímaní detí 

do MŠ v zmysle novely zákona 245/2008 Z.z. v znení neskorších predpisov. 

 

 

Na záver sa predsedníčka poďakovala členom za aktívnu účasť počas rokovania komisie 

a ukončila rokovanie.  

 

 

 

Ing. Soňa Molnárová  

predsedníčka komisie 

 

 

 

 

Zapísala: Andrea Murati, tajomníčka komisie 

Bratislava, dňa 13.02.2024 

 

 
 


